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רואה את לא  ואני  מהר  כך  כל  מגיעה  בלבנון  רואה את ההסדרה  לא  אני  מיכאל:  קובי  פרופ' 

רצועת את  להרחיב  ממשיכה  הצבאית  הפעילות  להפך.  אלא  מהדוושה,  הרגל  את  מוריד  צה"ל 

של אסטרטגיים  בנכסים  ולפגוע  בחיזבאללה  קשות  להכות  ממשיכים  ואנחנו  בלבנון  הביטחון 

משודרג מתוגבר,  לבנון  צבא  של  כניסה  באמצעות  ההסדרה  שתמומש  עד  ימשך  זה  הארגון. 

יציאה נראה  אז  רק  משודרג.  יוניפי"ל  גם  ויהיה  לליטני  הגבול  בין  רצועה  לאותה  ואחראי 

המבצעי. הפעולה  וחופש  התגובה  זכות  על  כששמורים  צה"ל,  של  הדרגתית 

הראיון התקיים בכאן רקע, בתאריך 17.11.2024.
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